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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezik-e konkrét eszközökkel elősegíteni a 
járványügyi előírások betartását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország viszonylag jó helyzetben van a járvány szempontjából, ehhez továbbra is figyelnünk
kell egymásra, a megfelelő szabályok betartására, így talán nagyobb eséllyel megelőzhető lehet a
járvány második hulláma.

Merkely  Béla,  a  Semmelweis  Egyetem  rektora  és  Szlávik  János  a  Dél-pesti  Centrumkórház
infektológiai osztályának főorvosa is egyetért abban, hogy zárt térben, ahol sok ember van együtt, a
vírus fertőzőképes marad, jobban terjed, így a maszk konzekvens használata szükséges.

Ennek ellenére talán Ön is tapasztalja, hogy a kereskedelmi egységekben és a tömegközlekedésben
–  ahol  jelenleg  is  kötelező  a  maszk  viselése  -,  enyhül  az  emberek  figyelme  és  fegyelme.  A
szomszédos  országok  sajnálatos  járványhelyzetét  óva  intő  jelnek  tekinthetjük,  de  hibáikat  még
elkerülhetjük, abban az esetben ha az állampolgárok megfelelős információt és támogatást kapnak.
De  most  kellene  meghallaniuk  a  szakembereink  figyelmeztetését,  mikor  még  nem  emelkedik
meredeken az aktív fertőzöttek száma.

Kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni ezért a következő kérdéseimre:

1.) Egyet ért-e Miniszter úr szakmailag kollégáival a védekezésre vonatkozó szükséges lépésekkel?

2.) Terveznek-e felvilágosító kampányt indítani a maszkviseléssel kapcsolatban, illetve a megfelelő
óvintézkedésekről?  Ha,  igen,  akkor  mikortól,  pontosan  milyen  elemekből  áll  majd  össze,  és
mekkora összeget szánnak rá?

3.) Tervezik-e szigorítani a maszkhasználat betartását, hogy elkerüljük a megbetegedések növekvő



tendenciáját, amit a környező országokban most látunk?

4.) Ön személy szerint fontosnak tartja-e, hogy az országot kormányzó politikusok zárt terekben
tartott nyilvános szerepléseiken viseljenek maszkot, példát mutatva ezzel az embereknek (lásd a
szlovák vagy a lengyel vezetőket)?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. 07.30.
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